
Zpráva o činnosti FC Veselí – červenec 2022  - prosinec 2022

Pro nový soutěžní ročník došlo k větší obměně trenérského obsazení a to buď ukončením z důvodu 
pracovního vytížení, případně přesunu k další kategorii. 
Dále byla nově vytvořená společná družstva sdruženého klubu – mladších a starších žáků B, která 
pod názvem SKM Strážnice – Veselí se zúčastnila okresních soutěží, 

Do letní přípravy v červenci 2022 jsme vstoupily v tomto trenérském složení: 
Trenérské složení:
muži – Libor Soldán,  Radek Kordula – trenér brankářů
starčí dorost – David Pazdera
starší dorost – Robert Zeman
starší žáci  A + B – Roman Nádeníček, Dominik Josef, František Dufek
mladší žáci -A +B –  Marek Kadubec, Radim Sedlák, Martin Stanislav
starší přípravka – Zdeněk Tomeček, Josef Josefík
mladší, mini přípravka –  Roman Kolacia, Michal Valdes

Letní příprava probíhala u mládežnických mužstev střídavě na stadionech ve Veselí a Strážnici, 
Petrově a Tvarožné Lhotě, mužů  a přípravek pak ve Veselí

Všechna mužstva pak absolvovala několik přípravných zápasů a byla připravena do svých soutěží. 
Bohužel do podzimní soutěže mužů jsem vstoupily ve velkém oslabení, když z mužstva mužů 
odešlo 7 hráčů na volný přestup. Mužstvo bylo doplěno hráči dorostu a cílem bylo jejich 
zapracování a očekával se boj o záchranu v I.A třídě.  I když mužstvo vstoupil do soutěže vítězně v 
první zápase na půdě Kohoutovic, další výsledky už nebyli příznivé a mužstvo podzimní soutěž 
dokončilo na poslední příčce ze ziskem 7 bodů a skórem 19:42 a ztrátou na 3 bodů na 11 místo. 

Družstva dorostu  se s novým trenérským obsazením, se  zejména v počátku sezóny potýkala s 
krátkou dobou letní  přípravy a docházky na ni, kdy se projevují hlavně brigády dorostenců  o 
prázdninách. Začátkem školního roku se vše zlepšilo a to se také projevilo na v zlepšeních 
výsledcích v závěru podzimu.  Bohužel  staršímu dorostu, chybí ke klidnému jaru mít o 6 až 9 bodů 
víc. Celkem získal starší dorost 18 bodů a skore 34: 31 a 9 příčka v tabulce. 
Mladší dorostenci pak přijemně překvapily svými výsledky, které se projevili i jejich postavením v 
tabulce,  zejména vzhledem k tomu, že někteří hráči mladšího dorostu již stabilně nastupuji v 
kategorii starších a ukazují slibný potenciál zejména ročníku 07 do budoucnosti.  V tabulce jejich 
soutěží jsou na 6 místě ze ziskem 27 bodů a skórem 46:29

V soutěžích  starších žáků  jak v krajském přeboru tak v okresním přeboru panuje s výsledky i z 
předvedenou hrou spokojenost.  V krajském přeboru má mužstvo 20 bodů a obsadili 7 místo se 
skórem 34:36  a v okresním přeboru . 4 příčka se 18 bodů a skóre 22:15   a šanci na postup do 
krajské soutěže, kdy ztrácejí 3 body na první místo.  Příslibem do budoucna je i velký počet hráčů 
této kategorie. 

Bohužel jejich mladší kolegové mladší žáci na ně svými výsledky nenavázaly. Projevila  se jejich 
nezkušenost a občas i smůla při jejich zápasech.  Podzim zakončily na 13 místě se ziskem 5 bodů a 
pasivním skórem 27 : 60.  Věříme, že po zimní přípravě, už bude jaro daleko lepší.  O něco lépe se 
vedlo mužsto mladších žáku  B v okresním přeboru, kdy získal0 13 bodů skóre 20:32 a obsadilo 6 
místo.  Také, ale v této kategorii je příslibem do budoucna počet hráčů, bohužel je nutné podoknout,
že v této kategorii je převážná většina hráčů ze Strážnice a doplácíme tady na slabší ročníky. 



Týmy přípravek se kromě účasti v okresních soutěžích, účastnily také krajského  přeboru, který se 
hraje turnajovým způsobem.  V těchto kategoriich se nám podařilo již stabilizovat počet dětí a 
zejména  počet dětí v mladší kategorii je příslibem do budoucna. 
V měsících listopad a prosinec se starší přípravka zúčastnila turnajů OHL, dále pak turnaje v Hluk, 
pro mladší přípravku pak byl úspořádán turnaj v hale ve Veselí, jehože se zúčastnil jako host, 
prvoligový hráč Slavie Praha David Jurásek. 
V kategorii mini jsme bohužel na začátku podzimu měly problémy s trenérským obsazením, které 
se nakonec vyřešilo a mini kategorii trénuje jednou týdně na CZŠ.  

Aktivně jsme se zúčastnily sportnovní akce Veselí v pohybu a uspořádaly akci na stadionu v rámci 
programu Sportuj s námi.

V měsici srpnu se pak rozběhla rekonstrukce tréninkového hřiště, která byla ukončena v prosinci 
roku 2022. 
Bylo zde vybudována automatická závlaha, oset nový trávník, vybudovány zábrany za brankami, 
nový plot a umělé osvětlení. 
V jarních měsích roku 2023 pak budou práce dokončeny a na podzim bude hřiště možno používat. 
Celková výše rekontrukce je: 
- rekonstrukce Bazaly: celkem 
NSA – 6 566 350,00 
město – 3 347 461,69
město administrace:  137 169,00
celkem město – 3 484 8630,69
přípravné práce: 2154,50
celkem 10 053 135,19

V polovině července se ukutečnilo také provzdušnění a zapískování hlavního hřiště. 
Dále pak  probíhaly drobné úpravy  a běžná údržba na stadionu. 
Bylo také zahájeno prodloužení atestace hřiště s umělým povrchem. Atestace pak bude prodloužena
v letošním roce o další dva roky. 

Bohužel se nám, nepodařilo získat dotaci v participačním rozpočtu města na vybudování dětského 
koutku na stadioně. 

V roce 2022 jsem obdržely dotace od Města Veselí nad  Moravou, Národní sportovní agentury, 
Jihomoravského kraje, dále pak od soukromých subjektů jako Dyas Uherský Ostroh,Drogerie 
Chmelař, 

Celková částka dotací  na provoz klubu se pohybovala  ve výši  1 165 000,- město Veselí nad 
Moravou, Jihomoravský kraj – 75 000,-  sportovní agentura  350 610,-,  ČUS 7000,- 

Bohužel celý a zejména podzimní část roku jsme se potýkaly s opožděním vyplácení finančních 
podpor, zejména z dotací z NSA  a Jihomoravského kraje a nárustem cen za dopravu a další služby. 

Zavěrem mi dovolte poděkovat za podzimní část roku 2022 všem hráčům,trenérům, funkcionářům, 
rodičům a příznivcům klubu za jejich činnost. 

 Ve Veselí nad Moravou 4.01.2023


